



# 越美中越



5D  
4N

## SCENIC CENTRAL VIETNAM

岷港 | 会安 | 顺化 | 美山圣地

DANANG | HOI AN | HUE | MY SON



跟团配套 or 自定义询问

黄金桥  
Golden Bridge

Group Tour Contact us: 0178188119



顺化皇城  
Hue Citadel





日本桥  
Japanese Bridge

## 第1天 吉隆坡 ✕ 岷港

### 📌 山茶半岛

越南最高的白玉观世音菩萨像，高67米，佛像莲花座直径35米，面向东海。

### 📌 五行山

由五个大理石和石灰岩组成的群山。五座山以五种元素命名：金，木，水，火，土。

## 第2天 岷港 - 42公里 - 会安

### 📌 巴纳山 (含来回缆车) 📍

【黄金桥】【白色大佛&灵应寺】【爱情花园】【法国村】【梦幻公园】

巴纳山在19世纪法国殖民通知期间被法国人发现。哪里气候舒适宜人，成为法国人理想的度假圣地。因此，游客可以看到大片的欧式建筑，仿佛进入了一个欧洲风情的迷人小镇。

### 📌 会安古城 📍 世界遗产

【福建会馆】【冯兴古屋】【日本桥】【秋盆河】

在这里将会欣赏到十七世纪的古老街道，古物，古桥，会馆等。晚餐后可以在会安夜市自由逛逛。

## 第3天 会安 - 42公里 - 美山圣地 - 141公里 - 顺化

### 📌 美山圣地 📍 世界遗产

这是一个建于1000年前古占族最重要的宗教圣地，美山圣地地处直径约2公里的山谷内，里面现有20座不完整但保持原始模样用砖石砌成的塔寺。

### 📌 迦南岛 (含竹篮船)

搭乘外型极具特色的圆形竹篮船，跟着当地渔夫深入水椰林，认识越南文化历史、欣赏水乡风光、体验垂钓、撒网捕鱼、划船比赛等趣味活动。

## 第4天 顺化 - 99公里 - 岷港

### 📌 东巴市场

### 📌 天姥寺

顺化古都最古老的寺庙之一。

### 📌 乘龙船游香江

欣赏两岸优美景色。

### 📌 启定皇陵

此为启定皇帝耗费11年岁月建造的身后居所。

### 📌 顺化皇城 📍 世界遗产 (含电瓶车)

越南阮氏王朝的皇宫，是越南现存最大而较完整的古建筑群，代表了越南古代建筑艺术的最高成就。

### 📌 乘搭风味独特观光人力三轮车

巡游古皇城周边的市街

### 📌 DHC Marina 📍

【爱情桥】【龙桥】

## 第5天 岷港 ✕ 吉隆坡

送往机场，返回温暖的家。

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。



顺化皇城  
Hue Citadel



山茶半岛  
Son Tra Mountain



## DAY 1 KUALA LUMPUR ✈ DANANG

### 📅 Son Tra Mountain

67 meters Lady Buddha, Goddess of Mercy or Quan Yin Statue watching over the local fishermen at sea and 35 meters in diameter lotus, which is rated as a highest Buddha Statue in Vietnam.

### 📅 The Marble Mountains

A cluster of five marble and limestone hills. The five mountains are named after the five elements: Kim (metal), Thuy (water), Moc (wood), Hoa (fire) and Tho (earth).

## DAY 2 DANANG – 42km – HOI AN

### 📅 Bana Hills (Include Return Cable Car Ride) 📍

[Golden Bridge] [Linh Ung Pagoda] [Flower Gardens] [French Village] [Fantasy Park]

Ba Na Hills station was originally founded by French colonialists in the late 19th century. Ba Na has cool and temperate weather, make it become an ideal vacation spot for the colonialists. Therefore, tourists who visit Ba Na today can still notice the resemblance of French architecture that had once influenced the well-known station.

### 📅 Hoi An Ancient Town UNESCO 📍

[Fujian Assembly Hall] [The Old House of Phung Hung] [Japanese Bridge] [Hoai River]

This is the old streets from 17th century, the Antiquities, Old Bridge Hall. After dinner we will have a free time at the Hoi An night market.

## DAY 3 HOI AN – 42km – MY SON – 141km – HUE

### 📅 My Son Sanctuary UNESCO

Which is a built 1,000 years ago. Ancient Cham is the most important religious sites, Miyama Shrine is in the valley about 2 km in diameter, which has 20 uncomplete, but maintain the original stone brick pagoda.

### 📅 Cam Thanh Village (Include Bamboo Basket Boat)

Row a basket boat through the small rivers, canals and ditches and passing through two sides of coconut. Enjoy shaking basket boat performance and net-fishing by local people.

## DAY 4 HUE – 99km – DANANG

### 📅 Dong Ba Market

### 📅 Thien Mu Pagoda

One of the most fascinating and ancient pagoda in Hue city.

### 📅 Dragon Boat Trip On The Perfume River

Enjoy the beautiful scenery.

### 📅 Khai Dinh Royal Tomb

The tomb began construction in 1920 and took eleven years to complete.

### 📅 Hue Citadel UNESCO (Include Buggy Ride)

The Royal Palace of the Nguyen Dynasty in Vietnam is the largest and relatively complete ancient building complex in Vietnam, representing the highest achievement of Vietnam's ancient architectural art.

### 📅 Take Manpower Tricycle Parade

Tour around the ancient imperial city

### 📅 DHC Marina 📍

[Love Bridge] [Dragon Bridge]

## DAY 5 DANANG ✈ KUALA LUMPUR

Transfer to airport for your flight back home with unforgettable memories.

※ Sequence of the itinerary is subject to change according to the final flight confirmation







龙船 Dragon Boat



越式煎饼 Banh Xeo



浮萍糕 Bánh bèo

自费 OPTIONAL TOUR

韩江游船 RM 60 /人	Han River Cruise RM 60 /person
足底按摩 RM 100 /人	Foot Reflexology RM 100 /person

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

天 Day	早餐 Breakfast	午餐 Lunch	晚餐 Dinner	住宿 Accommodation
1	-	-	煎饼 + 烤肉串 Banh Xeo + Grill Pork Skewer	东阳酒店或同级 Dong Duong Hotel & Suites or similar
2	酒店早餐 Hotel Breakfast	自助餐 Buffet	越南料理 Vietnamese Cuisine	孟青度假酒店或同级 Muong Thanh Holiday Hotel or similar
3	酒店早餐 Hotel Breakfast	越南料理 Vietnamese Cuisine	越式宫廷餐 Vietnamese Royal Cuisine	青林皇家精品酒店或同级 Thanh Lich Royal Boutique Hotel or similar
4	酒店早餐 Hotel Breakfast	越南料理 Vietnamese Cuisine	越式海鲜风味 Vietnamese Seafood Cuisine	东阳酒店或同级 Dong Duong Hotel & Suites or similar
5	酒店早餐 Hotel Breakfast	-	-	-

\*餐饮与酒店会随着季节与当时情况，作最适当的调整。 \*Meals & hotels above are subject to change without prior notice.

行程亮点

☆ 特点	游览三个世界遗产圣地 ~ 会安古城, 美山圣地, 顺化皇城
📷 景点	巴纳山   会安古城   美山圣地   启定皇陵   顺化皇城
👤 体验	搭乘竹篮船   搭乘巴纳山最长缆车   乘龙船游香江   乘坐人力三轮车
👑 品尝	煎饼 + 烤肉串   越式宫廷餐   越式海鲜风味

TOUR HIGHLIGHTS

☆ SPECIAL	Visit 3 World Heritage Site ~ Hoi An Ancient Town, My Son Sanctuary, Hue Citadel
📷 ATTRACTIONS	Bana Hills   Hoi An Ancient Town   My Son Sanctuary   Khai Dinh Royal Tomb   Hue Citadel
👤 EXPERIENCE	Take Bamboo Basket Boat   The World's Longest Cable Car Ride At Bana Hills   Dragon Boat Trip On The Perfume River   Take Manpower Tricycle Parade
👑 GOURMET	Banh Xeo + Grill Pork Skewer   Vietnamese Royal Cuisine   Vietnamese Seafood Cuisine

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。  
旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条款:

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所变动, 恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间, SUNRISE将保留更改或取消行程的权利。
- 若SUNRISE的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
- 每位参与SUNRISE团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、疾病、天气、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, SUNRISE一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
- 详情条款, 请参阅单据背页或浏览
- 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.  
Travel Insurance - It's essential that you take out comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

- Itineraries, meals, hotels, and transportation are subject to change without prior notice.
- SUNRISE reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- SUNRISE is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; SUNRISE reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in SUNRISE's tours shall travel at his/her own risk. SUNRISE shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit
- All pictures shown are for illustration purpose only.

越南团 - 附加条款:

- 所有行程以中文讲解为主。
- 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
- 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。

Vietnam Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin.
- Triple Room - Third-person shall be based on a rollaway bed.
- Tour fare quoted is for MALAYSIAN, the non-Malaysian surcharge applied.

Tentative Flight Details - Subject to Change

--

For Agent Use Only:

--

Updated Date: NOV 2022